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Referat af generalforsamling den 22. november 2023 

 

1. Valg af dirigent 
Kristina Kongsted blev valgt som dirigent. Helle konstaterede, at generalforsamlingen var rettidigt indkaldt jf. klubbens 
vedtægter. 
 

2. Valg af referent  
Kristina Bech Jensen blev valgt som referent. 
 

3. Bestyrelsens beretning.  
Helle Sangild Kværnø aflagde beretning og fortalte om det seneste års aktiviteter, og takkede bestyrelsen for deres 
arbejde.  
 

4. Kassererens og revisorens gennemgang af regnskab 2022/2023 samt budget 2023/2024 
Anette Hansen fremlagde regnskabet og Klubbens aktuelle økonomi blev gennemgået. 
Klubben har generelt set en god balance mellem udgifter og indtægter. Arrangementer er gennemsnitligt afholdt så der 
er balance i regnskabet.  
Der er aktuelt 124 medlemmer. Regnskabet og budget blev godkendt. 
 
Generalforsamlingen besluttede at fastholde kontingentets størrelse; 175 kr., samt 50 kr. for andre fra samme 
husstand. En afstemning blev foretaget i forhold til om medlemskab ”fra samme husstand” skulle bibevares. Et flertal 
stemte for dette. 
 
5. Valg til bestyrelsen  
Anette Hansen – valgt for to år 
Anne Weismark Jensen – valgt for to år 
Kristina Bech Jensen – valgt for to år. 
 
Suppleanter vælges for et år ad gangen; Dorthe Illeborg og Pernille Winther Jensen ønskede genvalg og blev valgt for 1 
år. Endvidere blev Vibeke Zoffmann valgt som suppleant. 
 

6. Forslag til fremtidige aktiviteter 
En lang række forslag blev fremsat som bestyrelsen vil forsøge at følge op på. 

• Karin Hassing kursus trin 3-4 

• Pernille Harslund – gentagelse af tidligere kursus 

• Rytter Yoga 

• Gædingakeppni  

• Ungheste/bygningsbedømmelse 

• Stutteribesøg/avlersnak 

• Foredrag v. hestetandlæge 
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• Massage til husbehov 

• Gædingafimi/List 

• Opfølgning på foredraget ”Heste fra Nord – Gædingar og Godheste” v. Lise Hvarregaard 

7. Indkomne forslag  
Der var indkommet et forslag – et ønske om foredrag med Pernille Stensgaard og hendes bog ”Hvad jeg ved om kvinder 
på heste”.  Bestyrelsen følger op. 
 

8. Valg af revisor 
Line Albech ønskede genvalg og blev valgt. 
 

8. Eventuelt 
Muligheden for en form for championat f.eks ved tre lydighedsstævner.  
 
Desuden blev det næste arrangemetn fremhævet: 
Julefrokost d. 10. december kl. 12, på Flynderupgård. Opslag er på Facebook, hjemmesiden mm. Hest kan medbringes. 
 
 
Til slut blev der takket for god ro og orden 
 
 


